
RADA MIEJSKA
w sBpói,ms r?pŃsxry

ul. Tadeusza Kościuszki 11
89-400 %%lno Krajeńskie

OR.OO03. '.- .2025
Sępó]no Krajeńskie, dnia 26 marca 2025 r.

lUry4a Miejski sv Sępćilnic Kraj ,
SEKRET'ARIATPanł'an

?i?i:Waldemar Stupałkowski Ą,',? : '. , . .? ?Burmistrz '8ępólna Krajeńsk%.ę /1l...........................

p(x> .;, . ii' . i>..:J? iii'ii' ii?ii?ii . . iii? ii ?ii .. l
. o sarnorządzie gminnym. 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 rZgodnie z art. 24 ust.

r.- pOZ. 1465 ze zm.) przekazuję interpelację złożoną na sesji Rady(t.j. Dz.U. z 2024 '. p'rzeJz radne'go Rady MiejskiejMfej skiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 26 marca 2025 rw Sępólnie Krajeńskim Pana Jacka Kapsę w sprawie budowy basenu.
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Radny Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim
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Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
mgr inż. Waldemay StupałkowskN
za posrednietwem
Przewodniezącego Rady Miejs)kiej
w Sępólnie Krajeńskim

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

w 2020 roku zapowiadano budowę basenu w Sępólnie Kra?jeńskim, a iiiwestycja ta została
zgłoszona do Strategii Rozwoju Województwa Kujawsko-Pomorskiego do 2030 roku.
Pro.iekt rizyskał akceptację i miał znaleźć się w strategii, poiiieważ jednym z założeń dokumentu
było zapewnienie eo najmniej jednej pływa?iii w każdym powiecie na terenie województwa.

W tamtym okresie w województwie krijawsko-pomorskim znajdowały się trzy powiaty,
w których nie było żadnej pływalni - niestety Sępólno Krajeńskie do dziś pozostaje jednym
z nich.

Mając na uwadze znaczenie tej iiiwestycji dla mieszkańców iiaszego miasta i powiatu,
chciałbym uzyskać aktualne iiiformacje dotyczące postępów w realizacji tego projektu.
W związku z tym zwracam się z następu?lącymi pytaniami:

l . Cz.r budowa basenu w Sępólnie Krajeńskim nadal znajduje się w strategii rozwoju
województwa do 2030 roku?

2. Jakie działania zosta§ podjęte od 2020 roku w eełu realizacji tego przedsięwzięeia?
3. CZY opracowano dokumentację projektową lub wykonano analizy dotyczące

kosztów oraz potencjalnych źród«4 finansowania?
4. C'ry planowane są rozmowy z wladzami województwa iub potencjalnymj

partnerami w celu realizacji tej inwestycji?
5. Jeżeli basen nie jest już uwzględniany w strategii, to jakie są tego przyczyny?
6. Czy władze gminy planują podjąć działania, aby mitno to zrealizować % inwestyeję

w najbliższych latach?

Budowa pływalni w naszym powiecie to nie tylko kwestia poprawya?j akości życia mieszkańców,
ale także szansa na rozwój infi-astruktury sportow-o-rekreacyjnej, która może przyczynić się
również do zwiększenia atrakcyjności regiomi. W związku z tym proszę o szczegółowe
informacje na temat losów tej inwestycji oraz działaii podejmowanyeh przez władze gminy
w tym zakresie.

Jacek Kapsa

Rńaiiy Rady Miejskiej
W Sepólnie Krajeńskim


